
Styrelsemöte via Messenger och Kolboryd 20220214 

 

Närvarande: Fredric Borgede, Kent Rydin, Elisabeth Bademo, Christina Nielsen, Stina Träff, Ann 

Blomqvist och Mie Schedin  

1)  Christina Nielsen öppnar mötet 

 

2)  Ann Blomkvist skriver protokoll, justerare Fredric Borgede  

 

3) Föregående protokoll läses igenom. Dokument som ska fyllas i vid utlåning av grindar tas upp 

igen. Stina Träff skapar ett dokument som ska uppdateras varje år. Grindar som lånas ska 

återlämnas i samma skick.  

 

4) Ekonomin Stina T går igenom resultat, balansrapport o huvudboken. Klubbens ekonomi har 

gått plus under 2021. 

 

 

5) Bankbytet kommer strax att ske förhoppningsvis innan årsmötet.  

 

6) Årsmötes ordförande vi tänker igenom vem som skulle kunna tillfrågas 

 

 

7) Lotteri på årsmötet med bra priser. Stina Träff inköper lott ringar.  

 

8) Vem tar vad på Årsmötet, verksamhetsberättelsen görs levande genom att olika personer 

pratar om olika delar.  

 

 

9) Inkomna motioner till Svaks angående rankingpoängsättningen kommer från Kalle Sandell. 

Styrelsen tycker vi ska gå på Svaks styrelses svar.  

 

10) Övriga frågor. Stina T tar på sig att fixa tävlingsgrindarna mot materialkostnad för att fixa till 

dem.  

 

 

 

 

----------------------------------     ----------------------------------------     ----------------------------------------------- 

Ordf Christina Nielsen            sekr Ann Blomqvist                         justerare Fredric Borgede  



 

 

 


